



Restriction of Hazardous Substances (RoHS)

Bestätigung / Confirmation

Erstellungsdatum / Date: 06.07.2022
Revision: 05

Technische Information

Die ursprüngliche RoHS-Richtlinie 2002/95/EG wurde abgelöst durch die RoHS-Richtlinie 2011/65/EU und diese fortgeschrieben durch die Richtlinien 2015/863/EU und 2017/2102/EU.

Diese Richtlinien beziehen sich auf die Verwendungsbeschränkung von Blei, Quecksilber, Cadmium, Chrom (VI) und polybromierten Biphenylen und Diphenylethern sowie die Phthalat-Weichmacher DEHP (CAS 117-81-7), DBP (CAS 84-74-2), BBP (CAS 85-68-7) und DIBP (CAS 84-69-5) in Elektrogeräten.

Da Klebebänder selbst keine Elektrogeräte sind, unterliegen sie diesen Beschränkungen auch nicht direkt und tragen daher auch kein CE-Zeichen. Für den Fall, dass sie in Elektrogeräten verbaut werden, können sie aber natürlich ggf. zur Schadstoffmenge in diesen Geräten beitragen.

Wir bestätigen hiermit, dass unsere Bänder keine der in der Richtlinie genannten Stoffe oberhalb der erlaubten Höchstgrenzen enthalten.

Unsere Produkte sind das Ergebnis gründlicher Forschung, sie entsprechen dem neuesten Stand der Technik. Für ihren zweckmäßigen Einsatz geben wir Daten und anwendungstechnische Hinweise nach bestem Wissen, jedoch ohne Gewähr. Die Daten sind Durchschnittswerte und sind nicht zur Übernahme in Kunden- bzw. Lieferantenspezifikationen geeignet. Sie stellen keine Beschaffenheitsvereinbarung dar. Technische Änderungen behalten wir uns bei allen Produkten ausdrücklich vor.

Anmerkung: Vor der Anwendung ist die Eignung des Produktes für den individuellen Anwendungsfall vom Verwender zu prüfen.

Coroplast Fritz Müller GmbH & Co. KG
Wittener Straße 271
42279 Wuppertal
T +49 202 2681 221
info-de@coroplast-tape.com
www.coroplast-tape.com

Coroplast Tape Corporation
1230 Galleria Boulevard
29730 Rock Hill, South Carolina
T +1 803 2078334
info-us@coroplast-tape.com
www.coroplast-tape.com

Coroplast Tape Technology (Kunshan) Co., Ltd.
299 Yuyang Road, Plainvim Industrial Park Bld. N
215300 Kunshan, Jiangsu Province
T +86 512 3665 1880 ext 3419
info-cn@coroplast-tape.com
www.coroplast-tape.com

Technical Information

The original RoHS directive 2002/95/EU has been replaced by RoHS directive 2011/65/EU and further adjusted by the directives 2015/863/EU and 2017/2102/EU.

These directives advert to the restrictions of the use of lead, mercury, cadmium, chromium (IV) and polybrominated biphenyls and diphenyl ethers as well as phthalate plasticizers DEHP (CAS 117-81-7), DBP (CAS 84-74-2), BBP (CAS 85-68-7) and DIBP (CAS 84-69-5) in electrical and electronic equipment.

As tapes themselves are not electrical equipment they are not subject to these restrictions directly and do not need a CE label themselves. Of course, in case they are assembled in electrical devices, they can contribute to the total amount of hazardous substances of these devises.

We herewith confirm that our tapes do not contain any of the hazardous substances mentioned in the directive in concentrations above the permitted thresholds.

Our products are the result of thorough research. They are state of the art. To assist in the usefulness of a product, we give data and technical information to the best of our knowledge, but without any warranty or guarantee. This information shall be considered as average values and are not appropriate for a customer or supplier specification. The data and technical information contained herein do not constitute an agreement on the characteristics of the product. We expressly reserve the right to make technical modifications to all our products.

Note: Before use, the suitability of the product for the specific application must be examined by the user.